
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                                                            Tentokrát nezapomněl… 

Milošu 

Jak to je s profesurou Borka? 
Uvažuje se o tom vůbec? 
Pokud ano, tak bych rád pomohl 
– jako člen nebo předseda komise 

Probrat s J. Šlapalem pak můžeme 
oba dva společně 

A taky mě to mohlo napadnout 
dřív. Pro samé institucionální 
akreditace zapomínám na lidi na 
ústavu. 

Zdraví M. Doupovec 


